
 

 

OBČINA ČRNOMELJ         K točki 17  
OBČINSKI SVET 
 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v marcu 2018 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zadeva:  POROČILO O DELU VARNOSTNEGA SOSVETA OBČINE ČRNOMELJ V LETU 2017 
 
Varnostni sosvet Občine Črnomelj (v nadaljevanju Varnostni sosvet)se je konstituiral z 12.1.2016, 
potem ko je Občinski svet Občine Črnomelj sprejel sklep s katerim je soglašal z ustanovitvijo 
Varnostnega sosveta Občine Črnomelj. Med Občino Črnomelj in Policijsko postajo Črnomelj, je bil 
podpisan Sporazum o ustanovitvi varnostnega sosveta Občine Črnomelj. Temeljna funkcija sosveta je 
povezovanje, koordiniranje in usmerjanje vseh organov, organizacij in drugih strokovnih dejavnikov, 
ki se ukvarjajo z obravnavano problematiko, kot tudi vseh drugih subjektov, ki lahko kakorkoli 
vplivajo na kvaliteto varnostne kulture. 
Varnostni sosvet v skladu s poslovnikom enkrat letno poroča o svojem delu Občinskemu svetu Občine 
Črnomelj. 
 
V letu 2017 se je varnosti sosvet sestal na dveh sejah, kjer je obravnaval naslednje teme:  
 

1. Varnostna situacija na območju občine Črnomelj (migrantsko vprašanje, vlomi, 
vandalizem,…): 

Komandir Policijske postaje Črnomelj je prisotne seznanil z varnostno situacijo na območju občine. V 
letu 2016 so policisti obravnavali 2 nezakonita prehoda državne meje, 100 vlomov, poškodovanja 
stavbnega pohištva, avtomobilov in rastlin. Vandalizma niso obravnavali, saj ni bila podana nobena 
prijava. Na območju občine  v letu 2017 ne zaznavajo povečanega števila nezakonitih prehodov meje. 
Komandir je povedal, da bo več konkretnih informacij o varnostni situaciji v občini, podanih v  letnem 
poročilu policijske postaje za leto 2017, ki ga bo obravnaval občinski svet. Komandir je podal tudi 
informacijo o predlogu podaljšanja delovnega časa na maloobmejnem prehodu v Žuničih, kjer se 
državi usklajujeta prek SOPS. 
Županja je predlagala, da policisti v samem mestu Črnomelj, izvajajo več obhodov, predvsem ob 
koncih tedna, v nočnem času. Iz strani OŠ Loka je bila opozorjena na škodo, ki nastaja na obračališču 
pri šoli. Županja je tudi izpostavila Griček, v povezavi s sprehajalci psov, ki niso na povodcih. Potrebno 
bo ukrepati v tej smeri. Občina namerava to problematiko umestiti v nov odlok o JRM, kjer bodo 
določene tudi sankcije. 
Vodja MIR je podal informacijo glede delovanja MIR in sodelovanja s PP Črnomelj. Sodelovanje je bilo 
zgledno, dvakrat tedensko so MIR in policisti opravljali skupne obhode.  
 

2. Varnostne razmere v Ručetni vasi: 
Na sejo varnostnega sosveta so bili poleg članov povabljeni še predsednica Posebnega delovnega 
telesa za spremljanje položaja romske skupnosti v občini Črnomelj, direktorica CSD Črnomelj in 
predsednik KS Petrova vas. Seja je bila sklicana z namenom seznanitve članov sosveta in pristojnih 
institucij s stanjem v vasi. Županja je orisala situacijo v Ručetni vasi, kjer živi romska družina. Vaščani 
so županjo seznanili s situacijo in ji predali »pismo« s prošnjo po njegovem posredovanju na pristojne 
institucije. Vaščani niso proti romski družini v naselju, vendar naj se le ti obnašajo »normalno in 
civilizirano«. Romi želijo celotno vas prilagoditi svojemu načinu življenja in se niso pripravljeni 
prilagoditi načinu življenja vaščanov. Ker so Romi brezposelni jih nobena denarna kazen ne prizadene, 
saj izvršbe na socialne transferje niso dovoljene. Po drugi strani pa dobro vedo, kje je tista meja do 
katere lahko s svojimi dejanji gredo, da jih policija ne bo ovadila. Vsi udeleženi na sestanku se so 
strinjali, da je se je potrebno z  dotično romsko družino strokovno ukvarjati (socializacija, integracija), 
ter izvajati pritisk na višje nivoje oblasti, da bo ustrezno ukrepala v luči sprememb zakonodaje 
predvsem glede socialnih transferjev.  
 



 

 

3. Prometna varnost: 
Županja je prisotne informirala glede mejnega prehoda Vinica in razširitve cestišča za tovorni 
promet. Investicija naj bi bila po zagotovilih DRSI izvedena v letu 2017 v kolikor bodo rešena 
lastninska vprašanja. 
Predsednik Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu je podal informacijo glede analize 
»prikazovalnikov hitrosti«. Rezultati so zadovoljivi, le iz smeri Metlike, je prekoračena hitrost. 
Manjkata še prikazovalnika hitrosti iz smeri Svibnika in iz smeri Adlešič, potem bo mesto Črnomelj 
pokrito. Opozoril je tudi na situacijo v krožiščih na obvoznici, in sicer prihaja do »razlivanja« tovora, 
zato predlaga »umiritev« prometa na krožiščih. Županja je pojasnila, da občina nima pristojnosti na 
»krožiščih« na obvoznici, gre za državno cesto, za katero je odgovorna DRSI. Opozorila pa je tudi na 
problematiko »zelo hitre vožnje« tovornjakov polnih lesa, na cesti, ki vodi mimo OŠ Vinica in 
tamkajšnjega vrtca (cesta Vinica –Stari trg). Predlagala je povečanje prisotnosti policistov, vsaj v času 
delovanja šole in vrtca. 
 
Predlog sklepa:  
Občinski svet Občine Črnomelj se je seznanil s Poročilom varnostnega sosveta Občine Črnomelj za 
leto 2017. 
 
 
Pripravila:        Predlagateljica: 
Tamara Potočar, dir. OU   Županja Mojca Čemas Stjepanovič, univ.dipl.ekon. 

 
 
 
Mnenje Odbora za družbene dejavnosti:  
Odbor za družbene dejavnosti bo zadevno gradivo obravnaval na seji dne, 26.3.2018, zato bo mnenje 
odbora posredovano naknadno. 
 


